
Secliralira®®

Cockroach Gel Bait
速克力力®®

殺蟑膠餌

遠離孩童             毒藥藥 POISONPOISON  
Keep out of reach of children
註冊編號 Reg. No.: 1P202(GE)

有效成份 Active Ingredient: Dinotefuran 0.5% w/w
Application: SecliraSeclira® CR Gel is very easy and convenient to use. Apply 
the product as spot treatment application in places easily accessible by roaches
like shallow cracks. There is little or no preparation required and there is no 
significant odor or exposure issues to disrupt during treatment.
 Apply Seclira
significant odor or exposure issues to disrupt during treatment.

Seclira® CR Gel in the natural habitats of roach, such 
as cracks & crevices and places of cockroach activity.

 Do not use any repellent insecticides, before or after 
treatments to avoid impacts on palatability and efficacy.

 Apply in 3-6 mm spots, 1-2 spots/m2 under low roaches 
infestations and 2-3 spots/m2 under high roaches infestations.

 Avoid applications on or near surfaces exposed to food and 
tableware. Avoid any applications directly onto surfaces of 
food handling and storage area. Avoid usage in areas that may 
contaminate food when cleaning. Remove or cover food and 
tableware in the treatment areas before usage.

Precautions: Always follow the label instructions! Do not eat and drink during 
application. Wash hands thoroughly after application. Indoor use only. Do not 
pollute food or water. Allergic people have to get immediate medical consultation 
in case of any adverse reactions. Pregnant and lactating women should avoid 
product contact. Used containers should be handled properly, don’t use or throw 
away around.
Storage: SecliraSeclira® CR Gel should be storage in a ventilated and dry place. 
Keep away from food and feed, keep it locked away from children. Stay away 
from fire, open flame and high temperature.

使用方法法：將藥餌應用於容易被蟑螂接觸的地方；如淺層裂縫。使用時，

不需要任何前期準備，也沒有明顯的氣味或暴露問題，不影響正常活動。

 將藥餌施於蟑螂經常出沒的地方；如孔洞、縫隙、邊角及蟑螂活動路線等。

 在使用前後，切勿使用驅趕性藥物，避免引起拒食，影響藥效。

 依每點直徑 3-6毫米大小成薄片或小圓點狀，施用於蟑螂活動和危險場所。

在蟑螂滋生密度較低的情況下，按 1-2 點/平方米施用處理；在蟑螂滋生

密度較高的情況下，按 2-3 點/平方米施用處理。

 避免在食物和餐具表面施用；避免真接在食物操作區表面和食物貯藏區

施用

 避免在清理時污染食物的區域使用；使用前應先覆蓋或移走食物及餐具。

注意事項項：請按標籤說明使用；施藥期間不可飲食；施藥完畢後應徹底清

洗雙手；僅用於室內，使用時切勿污染食物及水源。使用中如有任何不良反

應請及時就醫；孕婦及哺乳期內婦女應避免接觸本產品；用過的容器應妥善

處理，不可作其他用途，也不可隨意丟棄。

貯存方法法：本產品應存放於通風及乾燥的地方。遠離食品、飼料、並放置

兒童接觸不到的地方加鎖保存；遠離火源、明火及高溫處。

Net Content : 30g 淨重量: 30 克 Manufacture 生產商：BASF Corporation 德國巴斯夫藥廠

Supplier 供應商：Joy Time International Ltd. 樂時國際有限公司

Address: Rm. 2411, Hong Kong Plaza,
188 Connaught Rd. West, Hong Kong
Email: info@joytimehk.com  Tel: 2871 9021

有效期：3 年

Expiration period: 3 Years




